
承德雅歌包装科技有限公司是中国专业供应药

品、食品包装用聚氯乙烯（PVC）片材、PVC/PE 复

合片材、PVC/PVDC 复合片材及药用铝箔（PTP）

的高新技术企业之一。公司始建于 2008 年 9 月，于

2009 年 10 月正式投产。企业占地 4 万平方米，建

筑面积 1.2 万平方米，总资产 8000 万元，现有职工

128 人，其中技术人员 22 人，年可生产优质 PVC 片

材 2.5 万吨。近几年公司经济技术指标都以平均每年

30%的速度增长，2022 年完成销售收入 2.6 亿元，

纳税近千万，出口创汇 1000 万美金，在中国同行业

内稳居前三。公司计划在 5年内完成国内外销售额 10

亿元的目标。

雅歌公司拥有国内技术领先的PVC生产线五条，

生产车间达到“D级”净化标准。其中新建的第四、五

条PVC硬片生产线，购置国内先进的挤出、压延、自动

配混料及自动计量系统，实现了配混计量全部自动化，

避免了原辅材料的二次污染。此生产线为目前国内药用

PVC行业装备水平较高，技术较先进的生产线。

企业于2011年通过了 ISO9001:2008 质量管理体

系认证，2016年第二次获得国家药包材（1类）注册证，

Chengde Younker Packaging Technology Co., Ltd. is one of the largest 

high-tech enterprises specializing in the production of polyvinyl 

chloride (PVC) hard sheet for pharmaceutical and food packaging in 

China. The company was founded in September 2008 and put into 

production in October 2009. The company covers an area of 40,000 

square meters, the construction area is 12,000 square meters, the 

total assets is 80 million yuan, the number of existing staff is 128 , 

including 22 technical personnel. The annual production capacity  of 

high - quality PVC sheet is 25,000 tons. In recent years, the company's 

economic and technical indicators have been growing at an annual 

rate of 30%, In 2022, the company has achieved sales revenue of 260 

million yuan, tax payment is nearly 10 million yuan, and earned foreign 

exchange of 10 million dollars from exports, ranking among the top 

three in the pharma grade PVC industrial field in China.

Our company has five PVC production lines with leading technology 

in China, and the production workshops have reached the "D grade" 

purification standard. For the new fourth and fifth PVC hard sheet 

production lines, we purchased the most advanced extrusion/ 

calendaring / automatic mixing and automatic metering system, we 

realized the mixing and metering automation, and avoid the secondary 

pollution of raw and auxiliary materials. The production lines are the 

most advanced production lines with the highest equipment level and 

the most advanced technology in the domestic medicinal PVC industry.

The company passed the ISO 9001:2008 quality management system 

certification in 2011, and obtained the national pharmaceutical 

packaging materials (Class 1) registration certificate for the second 

time in 2016. In 2018, it passed the ISO15378 Primary pharmaceutical 

2018 年通过 ISO15378 初级药包材管理规范（GMP）

认证，雅歌品牌荣获2014年河北省中小企业名牌产品、

2017年河北省优秀文化企业三十强、2019年取得承德

市先进集体荣誉、2019年 12月通过河北省高新技术企

业认证、2020年河北省科技型中小企业、2020年河北

省专精特新中小企业等荣誉称号。目前，承德雅歌是长

江以北规模较大的药用PVC片材生产企业。已与哈药

集团、华润医药集团、以岭药业、吉林制药、华北制药、

东北制药、上海复星医药集团、远大医药集团、承德颈

复康等600多家国内知名药企和安徽智飞龙科马生物、

北京科兴生物等新冠疫苗生产企业建立了稳固的合作关

系，占据国内药用铝塑包装市场近20%；同时产品已

出口到俄罗斯、乌克兰、蒙古、印度、泰国、越南、埃

及、尼日利亚、多米尼加、约旦、土耳其、印度尼西亚、

孟加拉、巴基斯坦、菲律宾、韩国、美国、新西兰、加

拿大等二十几个国家，国际国内市场前景广阔。

过硬的技术、优良的品质、一流的服务，使雅歌

品牌在国内外市场得到了广泛的认可与好评，我们一

直以精湛的技术和个性化的服务，创造着雅歌品质与

雅歌风格。

Packaging Material Management Practice (GMP) certification. Younker 

brand won the honorary titles of Famous brand of small and medium-

sized enterprises in Hebei Province in 2014, Top 30 Excellent Cultural 

Enterprises in Hebei Province in 2017, Advanced Collective group 

of Chengde City in 2019, high-tech enterprise certification in Hebei 

Province in December 2019, science and technology small and 

medium-sized Enterprise in Hebei Province in 2020, Specialized and 

new small and medium-sized Enterprise in Hebei Province, etc. At 

present, Younker Packaging is the largest pharmaceutical PVC sheet 

production enterprises in North of the Yangtze River. It has established 

stable cooperative relationships with more than 600 well-known 

domestic pharmaceutical companies, such as HAPHARM Group 

Co.,LTD., China Resources Pharmaceutical Group, Yiling Pharmaceutical, 

Jilin Pharmaceutical, NCPC, NEPG, Shanghai Fuxing Pharmaceutical 

Group, Grand Pharma Co., Ltd, Chengde Jingfukang Pharma, and 

other COVID-19 vaccine manufacturers, such as Anhui Zhifeilongkema 

Biotechnology and Beijing Sinovac Biotechnology,It Occupied nearly 

20% of the domestic medicinal blister packaging market; At the same 

time, the products have been exported to Russia, Mongolia, India, 

Thailand, Vietnam, Egypt,Nigeria, Dominica, Jordan, Turkey, Indonesia, 

Bangladesh, Pakistan, the Philippines, South Korea , the United States, 

New Zealand, Canada and others more than 20 countries.Younker has 

the bright prospect for international and domestic markets.

With the Excellent technology and quality and the first-level service, 

Younker Brand obtains the praise and recognition in the domestic and 

foreign markets. Younker will be always keeping superb technology 

and personalized service, creating Younker’s quality and style.

公司简介
About us

COMPANY INTRODUCTION
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PVC 硬片｜ PVC RIGID FILM PVC/PVDC 复合片材｜ PVC/PVDC composite sheet

特点：

薄厚均匀，透明光洁，耐冲击，易成型、密封性能优异。

用途：

主要用于药品片剂，胶囊剂，丸剂类产品的铝塑包装；

口服液瓶托；食品包装；电子烟吸塑包装等

主要产品：

不同宽度厚度的透明片、颜色片

厚度：

0.20mm-0.60mm

宽幅：

80mm-1000mm

卷径：

275mm-500mm

特点：

易成型、热合快，高阻隔性，可热封性，耐化学性，易

加工性；

用途：

主要用于药品片剂、胶囊剂的泡罩包装；

主要产品：

不同宽度厚度的透明片、颜色片，40g/ ㎡、60g/ ㎡、

90g/ ㎡、120g/ ㎡涂层。

厚度：

0.20mm-0.60mm

宽幅：

80mm-1000mm

卷径：

275mm-500mm

Features:

Uniform thickness, Transparent and clean, Impact 
resistance, Easy for forming, Excellent sealing 
performance.

Usage:

 Mainly used for blister packaging of medicine 
tablets, capsules and pills; Oral liquid bottle tray; Food 
packaging; E-cigarette blister packaging, etc

Main products:

Transparent sheet/ Color sheet with different width and 
thickness

Thickness:

0.20mm-0.60mm

Width:

80mm-1000mm

Winding diameter:

275mm-500mm

Features: 

Easy to form, Fast heat sealing, High barrier, Chemical 
resistance, Easy to process;

Usage: 

Mainly used for blister packing of medicine tablets and 
capsules;

Main products: 

Different width and thickness of transparent sheet/ 
color sheet, 40g/ ㎡ , 60g/ ㎡ , 90g/ ㎡ , 120g/ ㎡ 

coating.

Thickness: 

0.20mm-0.60mm

Width: 

80mm-1000mm

Winding diameter: 

275mm-500mm

产品展示 PRODUCTS DISPLAY
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PVC/PE、PET/PE 复合片材｜ PVC/PE、PET/PE composite sheet PTP 铝箔 / PTP ALUMINUM FOIL

特点：

易热封，耐化学性，易加工成型，强度高、不破碎、密

封好、贮运安全、携带方便等；

用途：

灌装液体小剂量容器包装，栓剂药物；

主要产品：

不同宽度厚度的透明片、颜色片，

厚度：

0.20mm-0.60mm

宽幅：

80mm-1000mm

卷径：

275mm-500mm

特点：

具有阻氧、避光、防潮等性能，易于戳破，便于取拿药

品，表面洁净、色泽均匀、无花斑、平整无针孔。

结构：

OP / 印刷 / Alu / VC

用途：

通常与冷铝或PVC、PVDC热封，使用于食品或药品包装；

主要产品：

印刷铝箔、非印刷素箔

厚度：

0.024mm-0.030mm

宽幅：

80mm-1000mm

卷径：

275mm-500mm

Features:

Easy heat sealing, Chemical resistance, Easy processing 
molding, High strength, Not broken, Good sealing, Safe 
storage and transportation, Easy to carry, etc.

Usage:

 Filling liquid small dose container packaging, 
Suppository medicine

Main products:

Different width and thickness of transparent sheet/ 
color sheet

Thickness:

0.20mm-0.60mm

Width:

80mm-1000mm

Winding diameter:

275mm-500mm

Features: 

It has the properties of oxygen resistance, light 
avoidance and moisture-proof, Easy to puncture, Easy 
to take medicine,Clean surface, Uniform color, No spot, 
Smooth and no pinhole.

Structure: 

OP/Printing ink/Alu/VC

Usage: 

Usually seal with cold aluminum or PVC, PVDC, used in 
food or medicine packaging;

Main products: 

Printing aluminum foil, Non - printing foil

Thickness: 

0.024mm-0.030mm

Width: 

80mm-1000mm

Winding diameter:

275mm-500mm

产品展示 PRODUCTS DISPLAY
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生产车间 PRODUCTION WORKSHOP

雅歌包装拥有国内技术领先的六辊压

延生生产线，“D级”的净化生产车间；

年产量2.5万吨；精选优质的进口原材料，

注重每一个生产细节，为药企提供最具性

价比的包装材料。

Younker packaging has domestic technology leading six-roll 

calendering production line, “class D” purification production 

workshop; Annual output of 25,000 tons; Select high quality 

imported raw materials, pay attention to every detail of 

production, to provide the most cost-effective packaging 

materials for pharmaceutical companies.
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实验室 LABORATORY

/ Physics Laboratory

/ Chemistry Laboratory

/ Microbiology Laboratory

实验室配置性能良好的电子分析天平、高压蒸汽灭菌锅、热封仪、透氧测定仪、气象色谱仪、电子拉力

试验机等测试设备。

雅歌包装严格按照 (1) 类药包材标准 YBB00212005-2015、ISO9001 质量认体系、兼顾药品生产企业

GMP 管理部份要求建立了相对完善的质量管理和检测系统，拥有一批高质量的专业技术人员和先进的检测

设备，为产品的质量提供有力的保障。

The laboratory is equipped with good performance of electronic analysis balance, high pressure steam sterilization pot, 

heat sealing instrument, oxygen penetration tester, meteorological chromatograph, electronic tensile testing machine and 

other testing equipment.

Younker packaging is in strict accordance with the primary pharmaceutical packaging material standard YBB00212005-

2015, ISO9001 quality recognition system, taking into account the requirements of GMP management department of 

drug manufacturing enterprises and establish a relatively perfect quality management and testing system, with a number 

of high-quality professional and technical personnel and advanced testing equipment, to provide a strong guarantee for 

the quality of products.

物理试验室

化学实验室

微生物实验室
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战略合作伙伴 Strategic Partner(in No Particular Order)
（单位排名不分先后）公司认证及荣誉 Company certification and honors
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India

Japan

Uzbekistan

Czech Republic

Bangladesh

Indoneria Thailand

Madrid

Paris

Aigeria

Brazil

USA

North AmericaNorth America

Central AmericaCentral America

South AmericaSouth America South AfricaSouth Africa

South AsiaSouth Asia
Southeast AsiaSoutheast Asia

Eastern AsiaEastern AsiaWestern EuropeWestern Europe Moscow

BeijingBeijing

雅歌包装在国内外享有很高的市场声誉，
我们的产品已经远销欧洲、南美、北美、澳洲、

非洲和亚洲的很多国家和地区。

销售网络 Sales Web
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企业风采 Corporate Style




